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一、前言

Water Mesotherapy 是韩国最新注射技术，利用活动调控深度、注射频率状态、

平均进注份量、速度及吸力的配合，带领你进入更专业疗程。此机可以采用各微

份子填充剂、胎盘素等。令皮肤吸收达致柔软补水效果而不会导致结节情况发生，

再配合Water Mesotherapy能安全、快捷、稳定地把皮肤重拾水漾感觉，由于Water

Mesotherapy同时有微创效果，固能改善皮肤紧致度，干旱肌肤从此回复平滑细

致，打做出预期效果。

Water mesotherapy is the latest injection technology from Korea, by flexibly

regulating the depth, injection frequency, average filling volume, match of speed and

suction, you are led into a more professional therapy course. This machine can be

used for injection of micro filler, placenta. The skin can be moisturized

effectively and softly without occurrence of nodules . thanks to its functions of

sliding and lifting of the skin, the dry skin can be restored to smooth and moisture

condition

Water mesotherapy，可定量定次定速定针深度自由调整数据注射填充水光针剂，

玻尿酸，胎盘素，PRP,PPP,PPC 等，毫无浪费药品！而且强大吸附负压给客户带

来一点不疼痛感，无淤青。打到中胚皮肤层很均匀补水，美白，嫩肤，除皱，祛

斑，紧致，弹性，紧致提升， 透彻光泽，细小毛孔，改善色素沉着，皮肤再生

强力抗衰，祛痘，变的童颜。

The speed ,volume, nos of needles and data of the machine can be adjusted freely,

and materials can be hyaluronic acid, placenta, PRP, PPP, PPC etc. It bring



customers no pain, no bruises thanks to a strong negative pressure adsorption

产品优势

Water Mesotherapy 水光注射仪是药品导入的金标准; 适用于多种外源性和內源

性液体的注射

Water Mesotherapy 水光注射仪采用 3、5、9 针头注射技术，提高了注射的效率

的同时增加了治疗的速度;注射的深度、注射的剂量、注射的速度、吸附的强度均

可调

Water Mesotherapy 水光注射仪采用精准的软件操作系统保障了注射的深度（皮

肤层次）和注射的剂量;药物或血液防回流设计确保注射剂在靶部位的目标量

Water mesotherapy instrument is the gold standard for drug injection that is also

applicable to various exogenous and endogenous liquid

By using 3needles,5needles,9 needles injection technology, the injection efficiency

is improved while the speed of treatment increased; the depth of injection, injection

dose, injection speed, the adsorption strength can be adjusted, drug or blood

backflow prevention design ensure the target dose of the injection

operating system using the accurate software ensures the accurate injection depth

(skin level) and dosage of drugs; the anti backflow design ensure that the target

amount injection at the target position

二、技术

治疗原理：Water Mesotherapy 水光注射仪器采用声控负压技术，可以准确无误

的在真皮层 1.28mm 深度下补充进肌肤所需营养物，它的原理是在微针进入前利

用声压机将皮肤稍微地提起，使得皮肤维持紧实后针头进入到准确的深度用多针



来注入营养物（如玻尿酸和胶原蛋白）。注入量的调节是在装备的后面 OLED 画面

上便可简单的按键调节。另外，微针在出来前就已经放开了注射器的压力，因此

不会带来营养物的损耗。

technology:

principle of therapy: the instrument controlled by sound pressure technique can add

skin nutrition accurately in the dermis of 1.28mm depth, the principle is to make the

skin tight after the needle entered to maintain accurate depth and then inject

nutrients with multi needle . before the micro needle entering ,the skin is slightly

raised by acoustic compressor, In addition, before the needle out of the syringe

pressure has been released, it will not bring nutrients loss

水光注射疗法解释：水光注射就是利用透明质酸直接对皮肤进行注射，透明质酸

(hyaluronic acid)含有体内 200~300 倍的水分，因此能够让面部皮肤水润柔嫩光泽

透亮。注射后让您拥有艺人般的光滑透亮的皮肤。

Water mesotherapy is the use of direct injection of hyaluronic acid to the skin

without needle, hyaluronic acid (hyaluronic acid) containing water 200~300 times

of the body, so it can make facial skin moist and tender luster bright. Smooth and

translucent after injection, let you have skin like artists

为了让皮肤保湿而选择各式各样的保养品。但是过量涂抹化妆品其实对于皮肤来

说是无法深层供给水分。化妆品只能给予皮肤上部的角质部分提供水份保养。皮

肤干燥，缺少水分，当然也会引起皮肤暗疮，皱纹，无弹力等各种问题。所以水

光注射对于美白保湿，改善暗沉肤色，缓解皱纹，改善色斑，痘痘，恢复弹力等



都具有明显的效果，能够有效解决真皮缺少水分，以及由于水分流失带来的一系

列衰老问题。

In order to make the skin moisturizing , people try every kind of skin care

products. But the excessive smearing cosmetics for skin is not deep water

supply. Some cosmetics can only give the upper skin cutin moisture supply. Dry

skin, lack of water, of course, will cause the skin acne, wrinkles, no elastic

problems. So water mesotherapy for whitening and moisturizing, improve dull

skin, relieve wrinkles, improve pigmentation, acne, has obvious effect of elastic

recovery, which can effectively solve the lack of water and leather, as well as a

series of aging problems brought by the water loss.

三、水光注射仪（实物图）：picture of the product

四、注射手枪介绍 introduction of the injection gun
Part-introduction :



五、操作界面示意图 diagram of operation interface



注射器规格选择界面：针剂出口直径选择界面：injection gun outlet diameter selection
interface :
（选择与安装的注射器相对应规格） （根据针剂的浓稠度选择出口大小）

发 射 次 数 清 零 键

reset

返回键

注射深度调节

负压强度调节

回针速度调节

（回针速度与负

压吸放速度同步）

注射剂量调节

发射次数显示

返回键 back

语言选择

language

5 毫升注射器

5ml injector

2 毫升注射器

2 ml injector

1 毫升注射器 1
ml injector

适合较稠针剂

for thick liquid

适合一般稀稠

针剂 for fluid

适合较稀针剂 for
injection



六、注意事项 cautions

1、皮肤有伤口者，避开伤口或不做。

it is better not to do for person have wounds in skin

2、患有癫痫症者禁做。

People with epilepsy are not supposed to receive this therapy

3、心脏病、心律不齐者,特别是带有心脏起搏器者禁做

Heart disease, arrhythmia, especially with pacemaker are banned to do

4、癌症患者禁做。

Cancer patients are forbidden

5、传染病患者禁做。

Patients with infectious diseases banned

6、孕妇禁做。

Pregnant women banned

7、重大手术患者、糖尿病患者禁做。

Major surgery patients, patients with diabetes banned

8、有任何金属在体内者慎做。

people with metal inside body should not receive the operation

9、面部手术者慎做。



the people after surgery are not suggested to receive the therapy

10、整个护理过程中，客人身上不能佩戴任何金属物品。

metal objects should be removed in operation

11、治疗后如有出现红肿，属正常现象。注意术后 1 周内不要去高温桑

拿、温泉，瑜伽等高温环境，并且不建议暴晒。

It is a normal phenomenon if there is swelling after treatment, and do not

go to sauna, spring, yoga and or hot sun light

12、手术前保持皮肤、毛发部位清洁卫生，手术当天不能化妆，以前化

妆的痕迹要尽量去除

Keep skin and hair clean before operation, make-up is not good before operation,

the traces of make-up should be removed as far as possible

13、治疗后一星期内避免用过热或过冷水洗脸，避免泡温泉，桑拿等

要加强保湿，出外也要加强防晒。

Avoid the use of hot or cold water to wash your face in one week after the

therapy, try to avoid hot springs, sauna, etc. to strengthen the moisture and

try to prevent from sun light

14、使用无针水光后皮肤会干，属正常现象。注意补水即可。建议

一周最少敷用面膜 3次。

It is a normal phenomenon that the skin may be dry after the therapy . what

is need is to hydrate your skin. it is recommended to deposit with the mask

3 times one week at least.

http://baike.baidu.com/view/20616.htm
http://baike.baidu.com/view/1772.htm
http://baike.baidu.com/view/19092.htm


七、售后服务 warranty

1、本机器自购买日起（凭票据）主机保修一年，一年内出现品质问题免费修理，

one year warranty for machine is provided, it will be charged for any repair after

warranty. warranty for spare parts is six month, it will be charged for repairing spare

parts after warranty. All other problems can be fixed on costs only.

一年后如出现问题则需收取维修费用。配件保修六个月，六个月内出现质量问题，

免费修理，六个月后收取零件维修费用。其他已过保修期限的，亦可负责维修，

收取零配件及消耗品的成本费。

2、对以下使用个人原因造成的故障，不提供免费保修服务：

the following failures caused by personally will not be warranted

*擅自拆装，改装本产品造成的故障：

failure caused by unauthorized disassembly and modification

*使用不慎摔打，跌落而造成的故障；

failure caused by falling or dropping in careless use

*因缺乏合理保养而造成的故障；

failure caused by absence of maintanances

*未按使用说明的正确指导而造成的故障。

failure caused by incorrect operation


